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Soc la Montse Meya i visc a Sant Feliu de fa molts, molts anys. Tinc 
marit, tres fills i dos nets. Treballo de fa 25 anys dins l'àmbit dels 
Serveis Socials a l'Ajuntament de l'Hospitalet de Llobregat.  

Presento la meva candidatura a Primàries Codines amb l'objectiu de 
poder posar Sant Feliu al lloc que és mereix. Fer-ne un poble que 
sàpiga què vol ser quan sigui gran. Fer-ne un poble més endreçat i 
més amable. Fer-ne un poble on els governants comptin amb tots 
els ciutadans, amb processos participatius oberts a tothom. 

I em resta per dir SALUT I REPÚBLICA 

 

 

 

Financer, runner, apassionat del futbol  i independentista de soca-rel. 

La passió per les finances m’ha portat a treballar a grans 
multinacionals com Fluidra o Argal, on he pogut disposar de grans 
equips que m’han permès avançar molt en temes de management i 
gestió de persones, tema que també m’apassiona. 

L’altra passió és l’esport i tots els valors que l’acompanyen. Runner 
des de petit, he fet milers de curses, fins i tot la marató de Barcelona, 
i ara a punt per aquesta edició de l’Oncodines. També el futbol és 
una passió, una malaltia afegiria, i encara jugo amb els veterans quan 
el cos m’ho permet. També he jugat molt a frontó al casino, a aquella 
època, a pàdel a Solanes, a billar (fundador del Club), a escacs, 
futbol-platja, futbol-sala...tot el què se’m posi per davant. 

Lligat sempre a les entitats del poble, fundador molt jove del Club 
Billar, jugant en aquell moment a l’antic Casino fins al trasllat a la 
sala actual del Centre Cívic; fundador molt jove, essent universitari,  
de la secció local d’ERC, presentant-nos a les eleccions  i obtenint 2 
regidors, el millor resultat d’ERC de sempre. En aquesta època, 
formo part de la comissió de festes i més tard de la Junta del Centre 
Cívic. També de jove i amb un grup d’amics apassionats pel futbol, 
fundem un Club de futbol,  per fortes divergències amb els directius 
del CF Sant Feliu d’aquell moment. El Club viu 5 anys fins que ens 
fusionem de nou i tot torna a la normalitat. Quan el meu fill ja xuta 
pel camp, entro a la Junta Directiva del Club de Futbol Sant Feliu, i 
encara hi soc, i ja son 15 anys!!!  fent tots els papers de l’auca, inclòs 
6 anys de President. I ara, amb la commemoració dels 100 anys del 
Club, formo part de la Junta del Centenari, una colleta d’apassionats 
del futbol que volem rememorar i celebrar com cal aquests 100 anys. 

Entremig, fa uns 5 anys, amb un amic i el meu germà, ens 
engresquem, amb la col·laboració del Centre Excursionista, a fundar 
el Sant Feliu Corre Junior, un club d’atletisme per a nens i nenes que, 
tot i viure en un poble com el nostre amb molta tradició, no tenen 
opció d’entrenar en aquest esport. Durant 3 anys me'n 
responsabilitzo i formo part de la Junta del Centre Excursionista. 

Em queda, està clar, seguir treballant com sempre he fet pel poble, 
ara des de l’Ajuntament. I per això em presento per Primàries, per 
treballar per fer un poble millor, un Sant Feliu que doni gust de viure-
hi i ens puguem sentir orgullosos de ser-ne. 
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Em dic Michaela Pavlová i vaig néixer a Eslovàquia fa 45 anys. De 
formació economista, professionalment em dedico al comerç 
internacional del producte sanitari, un món apassionant.  

Fa 22 anys que visc a Sant Feliu de Codines i venint d'una ciutat 
gran, recordo que la meva primera impressió era la d'un poble 
descuidat. 

L'estima que li vaig començar a tenir, va venir a poc a poc, a través 
de les PERSONES que vaig arribar a conèixer. Perquè és la seva 
gent, el millor que té el nostre poble. Encara ara em fascina la 
participació dels vilatans en tot el que es cou (de vegades 
literalment) a Sant Feliu. Fins ara la meva contribució ha estat 
relacionada més aviat amb el creixement i l’educació del meu fill; he 
sigut membre de les juntes d'AFA i Consells Escolars de primària i 
d'ESO. He pogut gaudir de nombroses activitats de caire més aviat 
esportiu o cultural.  

Quan se'm va convidar a l'espai Primàries, vaig pensar que ara sí, 
que potser és el moment perquè jo també faci alguna cosa pel poble 
que em va adoptar fa 22 anys i en el que tots plegats mereixem 
veure'ns més còmodes, més escoltats i, si pot ser, més segurs. 
M'agrada molt el concepte de la participació ciutadana en les 
decisions sobre que-qui-com caldria fer i millorar a qualsevol poble.  

Suma-t'hi, dona'ns el teu vot i fem entre tots que Sant Feliu de 
Codines no només sigui un poble bonic gràcies a la seva gent, sinó 
també PER a la seva gent. 

 

Gent de Codines! Soc en Ramon Puig, nascut a Castellar del Vallès 
un dimarts del mes de maig de fa 50 anys, i empadronat a Sant Feliu 
de Codines ja en fa 25. 

A Castellar, vaig créixer entre associacions i amb una família 
implicada a diferents entitats locals. Quan vaig arribar a Sant Feliu, 
vaig decidir de fer dos anys sabàtics, i ho vaig fer. Passats aquests 
dos anys, vaig recuperar la dinàmica que duia a Castellar, i he 
procurat que la família que he creat també tingui implicació. Això ha 
desembocat on som ara. 

El 2019 ja em va il·lusionar el projecte de Primàries Codines, fins al 
punt que avui soc regidor a l'ajuntament. Tot un goig, i ara toca fer 
una nova candidatura amb Primàries Codines, per segona vegada, i 
ara el que cal és poder demostrar el que CREIEM que es pot fer. 

Amb l'equip que ha sortit aquest cop, i no parlo només dels 
candidats, crec que podem fer una campanya que caldrà que es 
resolgui el 28 de maig i poder governar el poble. Això depèn de 
nosaltres, els candidats, però també dels registrats, i sobretot d'una 
acció molt simple el pròxim dia 28 de maig, i no depèn només de mi. 

Els que ja em coneixeu sabeu el meu tarannà, tant polític com 
personal, els que no em coneixeu, em podeu aturar pel poble i ens 
coneixerem. 
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Bones Codinenc/a, 

Soc l’Oriol Rifà Moro, de sang codinenca d’ençà el 25 d’abril de l’any 
2001. Aquests vint i un anys m’han fet arrelar el meu amor cap a la 
política, fet que m’ha portat a convertir-me en un estudiant de 
Ciències Polítiques i de l’Administració a l’Universitat de Barcelona. 
També, soc membre electe del seu Consell d’Estudiants i porto entre 
4 i 5 anys actiu en la política dels Països Catalans. Per afegir, també 
he estat vinculat o actiu en diferents entitats a nivell local com Ona 
Codinenca, l’Ateneu, la festa de Sant Antoni,… 

Em presento com a una de les persones més joves de tota la política 
de Sant Feliu de Codines. La meva intenció és generar el “foc nou” 
que necessita el nostre poble. Em presento per fomentar el gran 
patrimoni cultural que Codines té, així com per defensar un futur 
digne pels nostres ciutadans. 

El que m’impulsa a presentar-me és la necessitat que veig de que 
tots puguem somiar amb un poble millor, perquè si no hi ha aquests 
somnis dins la política local és impossible que el poble millori. 
Finalment, dir que dir que em defineixo com una persona feminista, 
independentista i en recerca de la justícia social. 

Moltes gràcies i visca Sant Feliu! 

 

Hola, soc el Manel Rodriguez.  

Entenc l'urbanisme com un mecanisme de transformació. Sant Feliu 
es mereix evolucionar, definir-se, decidir com vol ser de gran, com 
es vol relacionar amb els pobles veïns i l'entorn. Parlo de mobilitat, 
Medi Ambient, Planejament Urbanístic i futur. Imagino un poble 
còmode, amable, amb espais per a grans i petits, per a joves i no 
tant joves. Tenim un teixit associatiu envejable, cal posar el municipi 
a la mateixa alçada. 

Sobre mi... 41 anys, nascut a Barcelona, visc a Sant Feliu de Codines 
des de l'any 2008. Casat amb la Montse, pare de l'Èric i l'Eira. Inquiet, 
participatiu, president del Club Atlètic, i en permanent formació. 
M'agrada la gent, l'esport i l'urbanisme. Actualment treballo al 
departament immobiliari d'una entitat financera i soc Regidor de 
Primàries Codines a l'Ajuntament.  

M'agradaria veure Primàries al govern liderant aquest canvi 
necessari per Sant Feliu. 
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Em presento, soc l'Aleix Serrats Angrill, codinenc de tota la vida. Fill 
de les dues versions del Sant Feliu de Codines d'abans, els nascuts 
al poble i els estiuejants que s'enamoren del poble.  

Psicòleg de formació, que tot i que vaig dedicar una part de la 
carrera professional a la psicologia esportiva d'alt rendiment, 
actualment i des de fa uns anys, em dedico a la branca dels Recursos 
Humans. 

A part de viure al poble, hi he estat vinculat en entitats esportives 
des de petit, al Club de Tenis, el Club de Futbol, el Club de Billar i 
l'Atlètic. També vaig gaudir d'uns anys amb la presidència de la 
penya Blaugrana, que per desgràcia ja no segueix activa. Tot això 
m'ha permès viure i ser part de grans festivitats i esdeveniments 
molt xulos dins el poble. Els oients d'Ona Codinenca probablement 
m'haureu pogut escoltar els dilluns al Tu Jugues, on hi participo i 
gaudeixo des de fa 3 temporades. 

Em presento com a candidat perquè des d'un temps ençà, penso 
que el poble està perdent oportunitats de fer les coses millor. I crec 
que abans de queixar-me des de fora, més val implicar-m'hi i poder 
aportar el meu granet de sorra. I per què amb Primàries Codines? 
Doncs perquè actualment no em sento representat per cap altre 
partit polític i Primàries permet vincular-te a la política local sense 
un prisma ideològic concret, on el centre de tot és treballar per 
millorar el nostre poble. 

 

Hola codinenc o codinenca! Soc el Víctor Tarruella i tinc 28 anys, la 
majoria d'aquests viscuts a Sant Feliu, on vaig arribar amb 3 anys.  

Potser ja em coneixes d'alguns dels actes o activitats duts a terme 
per l'associació Ateneu SFC, o potser ens hem trobat al telecentre 
del centre cívic o a la biblioteca on vaig estar treballant uns quants 
anys. Potser em coneixes perquè ja em vaig presentar a les Primàries 
Codines fa 4 anys, o potser d'haver coincidit per la plaça o els 
carrers de Sant Feliu. Tanmateix, també pot ser que no em coneguis 
o que no sàpigues gaire de mi, així que te'n faré 5 cèntims.  

Soc tècnic en sistemes informàtics, desenvolupador web i, 
actualment, estic acabant el Grau en Filosofia a la Universitat 
Autònoma de Barcelona. Com ja has vist, he passat per diverses 
feines a l'administració pública, majoritàriament a Sant Feliu de 
Codines i a Caldes de Montbui. En l'actualitat treballo en el sector 
privat com a Project Manager (Director de Projectes) en una 
empresa catalana pionera en el sector de la facturació electrònica 
(tot un món) i amb projecció internacional, anomenada B2Brouter.  

Probablement, et preguntes per què he decidit presentar-me a les 
Primàries Codines. Doncs bé, la resposta és ben clara: vull un poble 
amb FUTUR. Un poble on poder fer vida i crear una família. Un poble 
que disposi de tots els serveis, espais i possibilitats necessàries 
perquè jo o qualsevol persona que hi visqui, com tu, pugui gaudir 
d'una bona vida. En aquest sentit, em presento per aportar el meu 
granet de sorra en un projecte per Sant Feliu de Codines que ens 
beneficiï a tots. 
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Hola! Soc la Sandra Tomasa Pons, nascuda al Bages, a Sant Joan de 
Vilatorrada, fa 43 anys. 

Ja en fa 18 que visc a Sant Feliu. De fet, em coneixereu perquè 
actualment treballo a Correus d’aquí al poble i segur que ens haurem 
saludat. Soc molt sociable, m’encanta estar en contacte amb la gent 
i escoltar-los. 

Em presento a Primàries, perquè vull ajudar a fer que Sant Feliu de 
Codines sigui un poble model, endreçat, transparent… 

Fem-ho possible!!! 

 

Soc la Maria Tur, nascuda a Barcelona, tinc 45 anys i tres fills. Soc 
Delineant Industrial i Tècnica Superior en Desenvolupament de 
Projectes Mecànics. Em dedico al disseny de plantes Industrials des 
de fa vint-i-quatre anys. 

Des de ben jove estic compromesa amb el voluntariat i el món 
associatiu; he estat cap d'Agrupament Escolta, representant de les 
famílies al Consell Escolar, membre de l'AFA de l'escola Jaume 
Balmes, grallera a la Colla Gegantera. Actualment, formo part de la 
Junta de l'associació Vincles, Espai de Criança, faig de tècnica als 
estudis d'Ona Codinenca en el programa Vincles... 

Vaig venir a viure a Sant Feliu de Codines fa deu anys, i va ser una 
encertada decisió. 

Per què? Doncs perquè tenim: un entorn privilegiat del qual podem 
gaudir cada dia i a qualsevol hora, un teixit associatiu consolidat que 
és el motor del nostre poble, unes tradicions que són el nostre llegat 
cultural i de les que gaudim en comunitat, en família i amb els amics. 
Som un poble petit, on tothom es coneix i podem fer tribu, on els 
nostres infants poden créixer segurs i acompanyats. 

I per què em presento com a candidata? Perquè vull per Sant Feliu 
de Codines, prosperitat i progrés, comerços vius i rendibles. Espais 
de trobada per a totes les edats. Carrers i façanes dignes que ens 
mostrin la història i el pas del temps. Serveis reals que cobreixin 
totes les necessitats dels veïns/es. Vull un poble divers, en 
moviment, despert, plural i acollidor. 

M'agradaria escoltar els vilatans/es parlar de sant Feliu amb orgull i 
il·lusió, i no amb enyorança i resignació. Vull que la gent del poble 
tingui un espai on pugui fer crítica d'allò que viu i l'envolta, espais 
on construir i aportar. 

Vull un govern que escolti. Sant Feliu de Codines som tots i totes, i 
és el model de Primàries Codines el que pot aconseguir tot això. 

Ho podem fer i ho podem fer molt bé! 
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Soc en Jaume, tinc 55 anys i fa ja 27 anys que soc codinenc, estic en 
vàries entitats culturals del poble com la Colla Gegantera, on soc el 
cap de colla.  

També estic en el grup del correfoc, soc membre de la junta del 
Gremi de Sant Antoni, també estic a la junta dels amics de 
l'escudella.  

Per últim, però no menys important, soc un independentista, visca 
Catalunya!!! 

 

Nascut a Reading (Anglaterra ) el 1975. Pare de tres nens. He 
estudiat el grau en disseny i he fet Màster en Formació de 
Professorat de Secundària Obligatòria i Batxillerat.  

El meu interès per l’urbanisme i la mobilitat em va portar a fer un 
curs en Planificació i Gestió de la Mobilitat local del Col·legi 
d’Enginyers de Camins Canals i Ports de Catalunya. 

He treballat durant 20 anys en diversos despatxos d'arquitectura, 
de disseny i de paisatgisme, i realitzant projectes de reforma 
d'habitatges com a autònom. Actualment faig de professor de 
dibuix tècnic i de programació a l’escola Pia de Caldes, i segueixo 
treballant com autònom en l’àmbit de l’arquitectura. 

Soc procedent de família de Sant Feliu de Codines, on sempre hem 
mantingut la casa familiar, i hi he vingut des de petit. He viscut a 
Barcelona fins el 2012, any en què vam decidir venir a viure al poble.  

Soc exmembre de l'Agrupament Escolta Santa Maria de Gràcia de 
Barcelona, on vaig ser cap de vàries unitats i cap d'agrupament 
durant 2 anys. He estudiat flauta travessera i canto a l’Orfeó 
Gracienc. M’agrada la muntanya, córrer, la BTT, i l’esport en general. 
Formo part de la Colla Gegantera de Sant Feliu com a graller.  

A les últimes eleccions municipals, ja vaig formar part de la llista de 
candidats de Primàries Codines perquè creia en aquest projecte de 
participació ciutadana, i en la necessitat d’un canvi pel poble.  

Crec que el poble necessita un pla estratègic general: una concepció 
global de què es vol aconseguir a llarg termini en tots els àmbits, 
per poder concretar les accions d’una manera ordenada i coherent, 
i segons la seva importància.  

De cara a les properes eleccions, m’agradarà tornar a formar part 
d’aquest projecte aportant idees i coneixements, sobretot en l’àmbit 
de l’urbanisme i la mobilitat, i col·laborant en tot el que calgui. 
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Benvolgudes i benvolguts! Soc la Queralt Viñals Segalés, codinenca 
des que vaig néixer fa 21 anys. La meva família, arrelada a Sant Feliu, 
m’ha inculcat des de petita el sentiment de pertinença cap al poble 
i l’empenta per involucrar-m’hi en molts aspectes, des de la 
participació en el teixit associatiu a través d’entitats esportives i 
socials, fins al projecte de Primàries Codines. 

Vaig cursar tant la primària com la secundària a les escoles i instituts 
del poble i el Batxillerat a Caldes de Montbui, per més tard tenir 
l’oportunitat de formar-me en Ciències Polítiques i de 
l’Administració a la Universitat Pompeu Fabra. 

La motivació principal que em porta a presentar la meva 
candidatura a Primàries Codines és la voluntat de contribuir a la 
millora del present i del futur del nostre municipi. Cal treballar per 
fer de Sant Feliu un poble còmode, segur, participatiu, atractiu i on 
disposem dels serveis que mereixem per tal que els codinencs i les 
codinenques sentim l’orgull de viure-hi. Crec que tenim molta feina 
a fer per aconseguir-ho i per això necessitem una candidatura plural, 
compromesa, implicada i amb l’energia que cal per saber aprofitar 
totes les oportunitats i tirar endavant aquest repte de present i futur.  

I per què Primàries Codines? Doncs perquè Primàries pren sentit a 
partir de la participació de tots els vilatans i vilatanes. Tothom hi és 
cridat a fer les seves aportacions i exposar les seves inquietuds, a 
partir de les quals es dona forma al projecte. Primàries dona veu a 
tothom, i per això m’agrada. 

 

Feminista, catalana i reivindicativa. Actual presidenta i coordinadora 
de la Secció de Patinatge Artístic. Futura psicòloga amb ganes de 
treballar i treure el màxim suc al nostre poble. 

Porto a Sant Feliu d'ençà que vaig néixer. Els meus primers records 
són al mercat amb l'àvia o fent la torrada per Sant Antoni amb l'avi. 
Més endavant tinc records a l'escola Jaume Balmes i del Manuel 
Carrasco i Formiguera. També a les pistes del pavelló municipal 
patinant o a la plaça del poble fent la cursa d'orientació infantil. Sant 
Feliu de Codines és on he après què és l'amistat, què és la família, 
què és la llibertat i què és sentir-se com a casa. 

Les injustícies socials i la incoherència política que portem vivint els 
últims anys no em deixen indiferent. No puc estar amb les mans 
creuades. Des que tinc consciència social que estic implicada en 
diversos moviments reivindicatius per lluitar pels nostres drets. 

Em presento amb Primàries Codines perquè vull un poble de totes i 
per totes. Un poble on totes tinguem a dir, on tothom tingui veu. Un 
poble en construcció. Un poble amb capacitat de rectificar i millorar. 
Un poble on puguem sentir-nos com a casa. El nostre poble 
codinencs i codinenques! 
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Soc en Marc Barrobés, traductor de professió i actualment regidor 
des del maig del 2022 per Primàries Codines, i faig el pas de tornar-
me a presentar a les llistes perquè crec que cal un canvi real a Sant 
Feliu i que aquest canvi l'ha de liderar Primàries. També molts em 
deveu conèixer perquè m'he implicat en força entitats del poble: 
l'AMPA de l'escola Jaume Balmes, l'Associació Sant Feliu Sostenible, 
el CDR, l'associació de consum ecopròxim Cogombre a l'Ombra, els 
Amics de l'Escudella, i ara en un club d'escacs i un parell 
d’associacions en procés de creació... 

Personalment crec que ens hem de posar les piles amb la qüestió de 
la crisi climàtica, que l'actual govern ha deixat força de banda, i 
buscar maneres entre tothom de fer un poble més sostenible que 
ajudi a fer un planeta més sostenible. Perquè l'actual "qui dia passa, 
any empeny" només ens empeny cap a l'abisme. I tampoc podem 
oblidar que l’1 d’octubre de 2017, Sant Feliu de Codines i Catalunya 
vam votar SÍ a la independència, i que cal lluitar per fer efectiva una 
República Catalana. 

També crec que cal implicar la ciutadania en la presa de decisions 
de l'ajuntament, apropar la institució a la gent i la gent a la institució, 
i això només es pot aconseguir amb una població formada i 
informada, que sàpiga què es cou a l'Ajuntament i que se la consulti 
sovint sobre les decisions importants per a la vila. 

 

Nascut a les vigílies dels Jocs Olímpics del '92. Vaig estudiar 
enginyeria industrial, m'he format com a director de lleure i tècnic 
d'esports, soc bomber voluntari de Caldes i he fet el màster de 
professorat de secundària i batxillerat. He treballat de professor de 
Matemàtiques i Física durant els darrers 3 anys i actualment ho faig 
a l'Institut públic del poble. Enlloc com a casa! 

A Sant Feliu hi he trobat, des de la infància, una forma de connectar 
amb les persones i la natura. Fa anys que dic orgullós que SOC de 
Sant Feliu de Codines. Des dels 4 anys que he viscut intensament la 
vida associativa: Hoquei, Tennis, Esplai Espigopi, Correfoc, Makalu, 
Centre Excursionista, Club Atlètic, Voluntaris Forestals, Comissió de 
Festes, OnCodines Trail,... i moltes altres entitats i activitats 
solidàries. Amb totes elles, m'he anat fent gran. D'associacionisme 
codinenc crec que mai en tindré prou. 

Políticament, m'he implicat amb el procés d'independència de 
Catalunya des de ben jove: consultes, ANC, CDR, Urquinaona i, 
actualment, al Consell de la República. 

La meva inquietud política i les ganes de transformar la realitat, 
sumades a l'impacte que va suposar viure l'1 d'octubre del 2017, van 
portar-me a presentar-me a les Primàries Codines de les eleccions 
municipals del 2019. Tot i que els codinencs vam votar 
majoritàriament a favor del canvi (#SÍalCanvi), els pactes posteriors 
no ens van permetre implementar-lo. 

Aquest cop hi torno a ser, formant part d'una llista que ha de liderar 
aquest canvi per tornar-nos a il·lusionar amb un projecte de futur i 
un equip humà per tirar-lo endavant! Codinencs i codinenques, ens 
ho mereixem! 
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Hola a tothom! Soc bibliotecària a la Biblioteca d'Humanitats de la 
Universitat Autònoma de Barcelona i tinc gran experiència en 
organització i gestió d'equips i tasques dins l'Administració Pública. 
He estat membre de diverses  associacions socials com l'Ateneu del 
Poble Sec, l'Ateneu Popular del Xino i el grup feminista U.E.P. de 
Barcelona.   

Visc a Sant Feliu de Codines des de fa més de 20 anys i estimo 
aquest poble! I des del principi col·laboro i he col·laborat amb 
diverses entitats de Sant Feliu de Codines, com Ona Codinenca, Cor 
de Gospel Sents Veus, AFA Institut, entre d'altres.  

L'objectiu de la meva candidatura és aconseguir un poble millor 
amb la col·laboració i participació de tots els ciutadans i ciutadanes, 
que es faci ressò de les seves preocupacions, propostes, opinions i 
projectes.  Crec fermament en la transparència de tots els processos 
i serveis que s'ofereixen, des de l'Ajuntament  i en comunicar 
activament i de forma àgil tot el que t'interessa a la ciutadania. 
També crec que és important que les queixes i critiques es 
converteixin en accions de millora i possibles projectes. 

 

Soc en Joan Comellas Batlles, nascut a Sant Feliu de Codines ara fa 
63 anys, sentint una gran estimació al meu municipi. 

En l’apartat professional sempre he estat lligat al mon 
urbanístic/constructiu, en els inicis a la gestió de venda de materials 
construcció (EMO), passant per Delegat de Vendes d’un fabricant 
de ceràmica de Nules, responsable de vendes nacional de Mosaics 
Martí (Manresa), actualment com a freelance de vendes o 
col·laboracions amb diferents gestors immobiliaris arreu d’Espanya.  

En l’apartat associatiu sempre he estat vinculat a les diferents 
associacions o entitats del poble, en diferents etapes, secretari de la 
Penya del Barça, o  tresorer del Club Futbol Sant Feliu, o també 
membre de l’equip directiu de l’AMPA. Una etapa important va ser 
presidir la Comissió de Festes en el període 1991-1995, molt positiva 
per a tots els integrants i per al propi municipi. També vaig ser 
jugador de futbol del CFSF, en totes les etapes, dels 7 als 23 anys, 
exercint més tard com entrenador/taxista d’un equip d’alevins. 

En la vessant política sempre he estat molt actiu, defensant sempre 
el més proper al poble de Sant Feliu de Codines, i el nostre país, 
Catalunya. Amb 18 anys vaig pertànyer a la llista del GISF, en les 
primeres eleccions democràtiques, fent una pausa de 8 anys 
(període que em vaig casar i tenir dues filles), per tornar a participar 
en llistes electorals 5 mandats consecutius amb les sigles de CiU (1) 
i ISF-FIC (4), fins l’any 2013. A nivell de país, he estat vinculat a la 
PDD en representació de la FIC, amb il·lustres personatges com la 
Blanca Serra i la Carme Forcadell, anys 2008-2012, els inicis del 
períodes reivindicatius de la independència a Catalunya. Prova 
d’això, va ser la campanya de SANT FELIU DECIDEIX (28/02/2010), 
sent-ne un dels impulsors de la Consulta, fins arribar al 
passat/proper 1 d’Octubre del 2017. 
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A nivell local, durant aquests 20 anys que vaig romandre regidor de 
l’ajuntament, directa o indirectament, després de molts entrebancs 
i fets inversemblants, crec que va ser positiu, seria bo que tothom 
sabés el funcionament i les decisions que es prenen al Consistori. 

L’estigma de la política no m’ha abandonat mai, com tampoc fer 
aportacions positives per tornar a rellançar Sant Feliu de Codines on 
es mereix estar, interpretant conjuntament a quin model, únic o en 
conjunt, s’ha d’emmirallar. L’esperit de lluita no s’abandona mai, i 
després de madurar-ho profundament, he pres la decisió de tornar 
a involucrar-me en l’acció política/directa del nostre poble, veient 
que l’opció mes adient als meus principis es la de PRIMÀRIES 
CODINES. 

 

Feminista, independentista i idealista. Actualment vinculada a 
l'Esbart Codinenc, com a balladora i secretària, i a la secció de 
Patinatge Artístic, també com a patinadora i secretària. 

He treballat durant molts anys com a cap de projectes d'una 
consultora dedicada al desenvolupament de solucions web, on he 
pogut créixer professionalment fent una de les coses que més 
m'agrada: desenvolupar idees per crear o millorar diferents tipus de 
projectes. 

Sempre he pensat que quan creus que alguna cosa pot ser millor, el 
més important és implicar-s’hi. Ho he pogut viure des de ben jove, 
des de l'escoltisme, el voluntariat i l'associacionisme. 

M'agrada fer projectes. Ho visc i em comprometo. 

La filosofia que hi ha al darrere de Primàries m'il·lusiona, perquè es 
basa a escoltar a la gent i en crear un programa de futur pel poble. 
En unir punts que ara potser estan separats, en canviar les febleses 
per propostes que emocionin i en impulsar les fortaleses, que n'hi ha 
moltes. 

És una idea de fer política en la qual puc creure i que referma els 
meus ideals de democràcia, feminisme i llibertat. Per un poble que 
es mereix tenir un pla a curt, mitjà i llarg termini, sense rancúnies i 
amb esperit constructiu, on tothom que ho vulgui hi pugui sumar. 

 

Escull fins a 5 candidats/es. 


